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Tallinna Huvikeskuse KULLO hoolekogu  
04.08.2023 koosoleku 

PROTOKOLL 
 
 
Koosolekul osalesid: 
Raul Rohtla (videosilla vahendusel) 
Valdo Rüütelmaa (videosilla vahendusel) 
Ingrid Kõrvits (videosilla vahendusel) 
Ene Jakobson (videosilla vahendusel) 
Annika Kaseorg (videosilla vahendusel) 
 külalistena: 
 Ronne Sära  (videosilla vahendusel) 
 

 
Koosolekut juhtis Raul Rohtla. 
 
Koosolek algas 10:00 ja lõppes 11:30 
 
1. Hoolekogu kuulab ära direktori koostatud eelarveprojekti ning annab sellele omapoolse 

hinnangu 
Kuulasime ära KULLO direktori hr.Ronne Sära selgitused hoolekogu liikmetele varem välja saadetud 
eelarveprojektile. 
Hoolekogu palus täiendada eelarveprojekti kaaskirja sõnastust, millega direktor nõustus. 
Hoolekogu kiitis eelarveprojekti heaks. 
 
 
2. Jooksvate küsimuste arutelu 
Lapsevanemate esindaja Annika Kaseorg tõstatas küsimuse KULLO ruumides toitlustuse 
pakkumise osas. Ronne Sära selgitas olukorda, et puuduvad soovijad KULLO ruumides 
toitlustusteenuse pakkumise osas. Kullo ise toitlustusteenust ei paku ning seega ei ole antud 
probleemile täna lahendust. Kullo direktor annab info antud küsimuse Haridusametile uuesti edasi 
ning jääme lootma, et leidub vastav teenusepakkuja. 
Edasise hoolekogu töökorralduse osas otsustati uuel õppeaastal esmasel kogunemisel panna paika 
ka tööplaan ja koosolekute plaan kogu aastaks 
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3. Arutelu hoolekogu uue õppeaasta koosseisu osas  
Lepiti kokku järgmine hoolekogu koosoleku aeg. Järgnes arutelu hoolekogu koosseisu ja juhtimise 
osas. 
Hoolekogu esimees tegi ettepaneku muuta hoolekogu laiapõhjalisemaks, muutes struktuuri 
selliselt, et oleks esindatud kõik KULLO ringide valdkonnad, vältimaks olukorda, kus esindatud on 
nii õpetajate kui lapsevanemate esindajate näol vaid 1-2 valdkonda.  
Põhimõtteliselt hoolekogu laiapõhjalisemaks muutmisega hoolekogu nõustus. 
Ingrid Kõrvits tõstatas küsimuse, et hoolekogu esimees peaks tema arvates olema lapsevanemate 
esindaja ning ka küsimuse, miks üldse on hoolekogu liikmeteks ka sõltumatud osapooled. Raul 
Rohtla selgitas hoolekogu struktuuri ning selle õiguslikku alust. 

Kullo direktor astub omalt poolt samme, saavutamaks õpetajate esindajate poolt hoolekogus 
laiapõhjalisust. Kui õpetajate esindajad on valitud ning õppeaasta alanud, saab septembri lõpus 
alustada lapsevanemate otsinguid hoolekogu liikmeks, arvestades sama printsiipi, et 
ringivaldkondade esindatus ei oleks dubleeritud. 
 
 
4. Järgmine hoolekogu koosolek  
Järgmine hoolekogu koosolek toimub 6.oktoobril 2023 kell 12 
 
 

OTSUSTATI: 

 
1.Kinnitada Kullo eelarveprojekt 
2.Muuta hoolekogu struktuur laiapõhjalisemaks. 
 
 
Koosoleku juhataja ja protokollija /digiallkirjastatud/   Raul Rohtla 


